
Informaatioverkostojen kilta Athene ry, Y-tunnus: 1971299-9

Hallituksen kokous 37/2023

Aika: 11.12.2023, klo 16.15

Paikka: Historiahuone, Otakaari 1, U137a

Paikalla:

Hallitus
Inkeri Nora (puheenjohtaja)

Elias Pitkänen (sihteeri)

Allan Hemming

Anni Kekäläinen

Eetu Heiskanen

Inka Viita

Kerttu Peura

Maria “Martsu” Lappalainen

Maria “Markku” Toivainen (saapui kohdassa 5)

Markus Laine

Tuomas Toropainen

Muut läsnäolijat
-

1. Kokouksen avaus
Avattiin kokous ajassa 16.21.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokouskutsu on lähetetty ajoissa ja paikalla on päätösvaltainenmäärä hallituksen jäseniä.

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta
Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Allan ja Tuomas.

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen
Lisättiin kohta 10.2 “Vuosijuhlaedustukset” ja 10.3 “SCI:n joululounas” ja siirrettiin

seuraavia kohtia vastaavasti. Muutettiin otsikkoa 8.5. seuraavasti “Rahastoinnin

tilannekatsaus ja päätös lisäsijoituksesta”. Hyväksyttiin esityslista muutoksin kokouksen

työjärjestykseksi.

5. Ilmoitusasiat
Eetu ilmoitti, että kurkku on aika pahanmakuista [sai puhelun].

Martsu ilmoitti, että kurkku on ihan järkyttävän pahaa.

Inkeri ilmoitti, että tarjolla on Inkerin tuomia sakkoskumppia, ja että kyseessä on vuoden

viimeinen kokous!

Markku liittyi kokoukseen ajassa 16.25.



6. Kuulumiskierros
Käytiin läpi kuulumiset seuraavasti:

Eetu:Oli yksi viikonlopuista, harmitti, kun lämpö nousi heti pankkiasiat valmiiksi saatuaan.

Teki kuumehoureissa laitossopimuksen laskutusta. Pitää vielä tehdä

korkeakoulusopimukselle sama asia. Haikein tuntein viimeinen kokous, onneksi tulee vielä

varmasti lisää. Näki painajaisia eilen laitossopimuksen laskutuksesta.

Markus: Ihan jees, lomatunnelma. Uusi hallitus järjestäytyy ja virkistäytyy perjantaina.

Tissuttelua ollut läsnä viime aikoina, ei niinkään sivistynyttä alkoholin suurkuluttamista.

Markku: Ihan ok. Toivottavasti viikko pian ohi, onneksi ei niin diippii. Yksi deadline jo levisi,
mutta hoitunee vielä. Näki painajaisia AA-vujuista. Odottaa lomaa.

Anni:Nousi seinä pystyyn kurkun kanssa. Viimeinen kuulumiskierros, haikeaa,

jännittävää. Viimeinen viikkotiedote eilen, jännittävää, ei haikeaa. Gradu palautui eilen

[hallitus hurrasi]. Odottaa innolla AA-vujuja. Työasiat vähän jännittää, mutta kyllä niistä

selvitään.

Martsu:Vähän stressi päällä, muutamia juttuja vielä viimeisille viikoille – tentti,

pakkaamista (jos ette tienneet, niinMartsu lähtee Joonatanin perheen kanssa kahden

viikon risteilylle Karibialle 25.12.). Haikea fiilis, ei kuitenkaan vielä itke.

Kerttu: Ensimmäinen kurkkumenossa, ei maistu vielä pahalta. On ollut koko päivän

dekaanin siivessä kokousputkessa. Kiltahommien täyteinen viikko, eiköhän tästä selvitä.

All good, kiva viikko, perjantainamökille palautumaan. Serkku täytti kymmenen eikä

yhdeksän. Kiitos.

Inka: Puhui viime viikolla siitä, ettei halua, että lirvahtaa – lirvahtikin. Hytkyivät piirissä ja

ottivat tervashotteja. Tänään syönyt paljon kurkkua, ei enää aio syödä yhtään

maustekurkkua haasteen aikana.

Allan: [Kellotti kurkun puheenvuoron alussa ajalla 49,5 sekuntia.] Perjantaina oli
Tuomaksen tuparit, kävivät muutamalla ämpärillä. Markku ajoi sitten auton pois.

Lauantaina kävi vanhemmillaan, oli hyvää ruokaa. Sunnuntaina kävi kiipeilemässä Hannan

kanssa, oli kivaa. Sen lisäksi virkistäytyivät pikkuIE-tiimin kanssa. Tänään onmaanantai. Ei

ole koskaan nähnyt kiltahommista painajaisia, mutta on nähnyt autonsa palavan

painajaisessa. Tänään lagasi aamulla pitkään, työtkin oli vähän vaikeita saada käyntiin.

Porasi reiän seinään, kiinnitti siihen taulun. [Kellotti kurkun puheenvuoron päätteeksi

ajalla 1min 27,9 sek.]

Markku, Inka ja Tuomas poistuivat kokouksesta ajassa 17.02 ja palasivat ajassa 17.06.

Tuomas:On ollut vuosi. Väliinjääneet kokoukset aikoo osallistua terrorisoiden ensi

vuoden AH:n kokouksia mm. ampparijäätelöiden ryystämisenmuodossa. Porasi myös

reiän seinään ja osui suoraan naapurin perseenreikään (poralla).

Inkeri:Kuuluu hyvää, ei vielä realisoitunut, että on kyseessä viimeinen hallituksen kokous.

Ollut kauhean kiva vuosi, vähän väsyttäämutta pian ehkä pääsee vähän ottamaan taukoa.

Oli töissä ensimmäistä kertaa kertauksen jälkeen.. Bostonin joulukeikka on perjantaina.

Vieläkin vähän tiloissa kertausharjoituksista, kun oli henkisessä tuubassa vaikka soittikin

saksofonia. Ei muuta sanottavaa, kiitos.

Elias:Kiirettä on pitänyt koko syksyn, sama jatkuu. Uhkasi viedä hallituksen aikaa 45min



huonoilla vitseillä [ei toteuttanut uhkausta]. Ei saanut kertauskutsua postissa. Odottaa

innolla, että saa viimeiset paperityöt tehtyä ja itsensä lomalle.

Siirryttiin kohtaan 16.4.

7. Hyväksyttävät laskut

Palattiin kohdasta 16.4.

Kululaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

Inka Viita AK vujulahja 17,08 € Hyväksytty

Otso Tuominen Otatarhanajot 30.09.23. 73,43 € Hyväksytty

Maria-Liisa Markozova Phuksiryhmähengailu 8.12., ryhmä 6 28,26 € Hyväksytty

Taru Maukonen

tarvikkeita Club Apocalypsen koristeluita
varte (spray maaleja, varotusnauhaa ja
-teippii) 25.3.2023 biltemasta 36,20 € Hyväksytty

Taru Maukonen

Yöjäynään 2023 meiän joukkueelle eväitä
ostetty 28.4.2023 (täytetyt reissumiehet,
banaanit, energiajuomat ja naposteltavaa) 24,86 € Hyväksytty

Inka Viita KV ISOapprojen holittomat, Inkan rasti 11,26 € Hyväksytty

Inka Viita KV ISOapprojen Inksun rasti, holilliset 26,97 € Hyväksytty

Stefano Facchini
Wine and Glogi shopping for Tutor
Apartment crawl 42,14 € Hyväksytty

Stefano Facchini Food shopping for Tutor Apartment appro 38,86 € Hyväksytty

Erik Oksanen Uusi tarranauha Dymoon Olkkarille 16,99 € Hyväksytty

Juhana Viitamo Phabusillis tarjoiluja 21,34 € Hyväksytty

Maria Toivainen IE-tiimi virkistäytyminen 11 * 15 = 165€ 165,00 € Hyväksytty

Alli Kolho 9.12. KV apartment crawl, eväitä rastille 6 7,33 € Hyväksytty

Lotta Jansson
Unskin Pitkän 24.10.2023 PikkuIE-rastin
blandisjuomat + mukeja 58,65 € Hyväksytty

Bastien Jeannelle International tutor group dinner 30,00 € Hyväksytty

Bastien Jeannelle Tutor apartment crawl 26,00 € Hyväksytty



Aapo Kallunki Kahvia phabusillikselle 9.12.2023 7,99 € Hyväksytty

Inka Viita Phuksiglögitarjoilut 34,60 € Hyväksytty

Inka Viita Karkkeja phukseille (phuksiglögeille) 9,98 € Hyväksytty

Ulrica Bladh Historoitsijaperehdytys 40,00 € Hyväksytty

Ruusu Nurmi Kukan toimitusiltaman ruuat 36,66 € Hyväksytty

Kristo Numminen
Maisteriphuksiryhmä 7:n virkistäytymis
raclette-ilta. 30,00 € Hyväksytty

Pyry Seppälä
International tutor apartment crawl 9.12
ruokatarjoilu 40,31 € Hyväksytty

Pyry Seppälä
International tutor apartment crawl
juomatarjoilu. 27,60 € Hyväksytty

Palattiin kohtaan 16.4.

8. Talous- ja hallintoasiat

8.1. Uusien jäsenten hyväksyminen
Hyväksyttiin IlonaMariella Hemming killan viralliseksi jäseneksi sekä Anne

Salla Silvia Jääskö ulkojäseneksi.

8.2. Palautetta hallituksen postilaatikkoon
Ei uusia palautteita.

8.3. Touhutonnihakemukset
Ei uusia touhutonnihakemuksia.

8.4. Laskujenmaksaminen loppuvuoden aikana
Myönnettiin rahastonhoitaja Eetu Heiskaselle oikeusmaksaa laskuja ja

kululaskuja puheenjohtajan tai varapuheenjohtajan hyväksynnällä ajalle



12.12.-31.12.2023.

8.5. Rahastoinnin tilannekatsaus ja päätös lisäsijoituksille
Päätettiin sijoittaa 1000€ Seligson &Co Rahastoyhtiö Oyj:n hallinnoimaan

varainhoitorahastoon Pharos ISIN: FI0008801907 (A / kasvu).

Allan kysyi, onko rahasto Athenen arvojenmukainen. Eetu vastasi, että

ehdottomasti – kyseessä sama rahasto kuin viime vuonnakin.

8.6. Muut esille tulevat asiat
Merkittiin tiedoksi, että kulukorvausten hakemisen deadline on 21.12.2023.

Merkittiin tiedoksi, että seuraava dekaanilounas on ensi viikon keskiviikkona.

Inkeri muistutti testamenteista.

Palattiin kohtaan 16.4.

9. Viestintä

9.1. Ajankohtaiset asiat
Merkittiin tiedoksi Annin kommentit:

Viimeinen viikkotiedote on ulkona. Asioita tapahtuu vielä, ei sinänsä uutta viime

kokouksesta.

Palattiin kohtaan 16.4.

10. Yhteisö

10.1. Viimeiset viestinnät toimareille
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

Markus toivoi, että viimeiset hyvän joulun toivotukset tehtäisiin piakkoin.

Vastauksia viimeisiin viesteihin on tullut vaihtelevasti.

Keskiviikkona on toimariglögit!

10.2. Vuosijuhlaedustukset
Merkittiin tiedoksi, ettäMartsu oli edustamassa kiltaa AS:n vuosijuhlissa

Stimulaatiossa.

Vähiten edustuksia vuoden aikana on ollut Eliaksella (yksi kappale), sen jälkeen

vähiten edustuksia on Kertulla ja Inkerillä (molemmilla kaksi). Kyseiset henkilöt

jakavat kulukorvaukset aiemmin sovitunmukaisesti.

Käytiin läpi yleinen kooste vuoden aikana saaduista kutsuista, joita ei käytetty

ja tahoista, joilta ei saatu kutsua tänä vuonna.

10.3. SCI:n joululounas 14.12.
Merkittiin tiedoksi, että tapahtuma on torstaina 11.00–13.00, hallituslaiset



voivat ilmoittautua sähköpostiin tulleesta linkistä keskiviikkona klo 11

mennessä.

10.4. Muut esille tulevat asiat
Merkittiin tiedoksi, että PK:n joulukonserttiin lähtijät sovitaan Telegramissa.

Lauantaina on AMS:n hallituksenvaihdon rasti.

Palattiin kohtaan 16.4.

11. Tapahtumat

11.1. Ajankohtaiset asiat
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

AA-vujut tulevat vielä, ja sitten IE eläköityy! Ruokaa ei ole vielä keksitty.

IE on seuraajiensa tukena jos ja kun kysymyksiä tulee.

Perehdytys tapahtuu keskiviikkona, ja varasto varmaan siivotaan taas

lomalla/alkuvuodesta.

Testamentti siirtyymyös aikanaan.

Palattiin kohtaan 16.4.

12. Phuksi- ja ISOasiat

12.1. Ajankohtaiset asiat
Merkittiin tietoon keskustelu:

Phuksiglögit oli great success ainakin kandiphuksien suhteen, porukka jäi

hengailemaankin jälkeenpäin.

Pohdittiin tapoja, joilla saataisiin taas ihmisiä hengailemaan lisää yhteisöllisesti.

Martsu toivoi, että phuksit kävisivät sovittamassa lakkeja.

Huomenna on ISOkiitos, ja Sara Sofia perehdytetään huomenna.

Yksi megameili lähtee vielä tänä vuonna.

Martsu lähtee 25.12. kahdeksi viikoksi Karibialle.

Palattiin kohtaan 16.4.

13. MKV-asiat

13.1. Ajankohtaiset asiat
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

Lakkitilauksia on tullut lisää.

Kämppäapprot olivat todella hyvät, harmi ettei tullut enempää ihmisiä paikalle.

Palattiin kohtaan 16.4.



14. Yrityssuhteet

14.1. Ajankohtaiset asiat
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

Tilanne on hyvä, kun rahaa voidaan sijoittaakin.

Kiitokset Eetulle resurssien allokoinnista.

Palattiin kohtaan 16.4.

15. Opintoasiat

15.1. Perustieteiden kandineuvoston kokous 11.12.
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

TePsy:n opintosuunnitelma ei muutu, informaatioverkostojen ohjelmaan

sosiaalipsykologia tulee pakolliseksi ja viestinnän ja representaatioiden

salaisuudet jää pois.

Computational Social Sciences -kurssin tilalle onmahdollisesti tulossa

pakolliseksi tuotantotalouden uusi kurssi “Tuotantotaloudellinen kestävyys”.

Kandiseminaarista on ollut keskustelua: Pitääkömuokata kypsyysnäyte

tenttimuotoseksi, jotta voidaan varmistua ettei kandii tehty tekoälyllä? Tästä ei

ole päätöstä vielä.

Perustieteiden korkeakoulu on tehnyt ehdotuksen, että

bioinformaatioteknologian koulutusohjelma siirtyisi sen alle, ja keskustelu

etenee.

15.2. Perustieteiden akateemisen komitean kokous 11.12.
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

Käsiteltiin 206 sivua esityslistaa liitteineen, lähinnä kyseessä keskustelua

kielilinjauksista.

15.3. Muut esille tulevat asiat
Merkittiin tiedoksi, että vaihtoinfo on tulossa ja ruokatilaus tulee sinne.

Palattiin kohtaan 16.4.

16. Muu toiminta

16.1. Sakkojen päivitys
Merkittiin tiedoksi, että kaikki sakkotilanteet tasataan tulevien päivien aikana.

16.2. Pöytäkirjojen tarkastukset
Merkittiin tiedoksi, että tarkastusurakka jatkuu. Suurimmilta osin ollaan



valmiina, VPJ toivoo tarkastusintoa kokouksen jälkeenkin.

16.3. Puheenjohtajiston palautehetki
Puheenjohtajisto jakoi hallituslaisille diplomit toiminnastaan vuoden aikana.

16.4. Maljan kohottaminen

Siirryttiin kohdasta 6.

Kohotettiin malja viimeiselle kuulumiskierrokselle.

Siirryttiin kohtaan 7.
Palattiin kohdasta 7.

Kohotettiin malja Eetun viimeiselle kulukorvausmonologille.

Siirryttiin kohtaan 8.1.
Palattiin kohdasta 8.6.

Kohotettiin malja Eetun taloudenpidolle, Inkerin viimeiselle dekaanilounaalle ja

killan pystyssäolemiselle.

Siirryttiin kokoustauolle ajassa 17.29 ja palattiin ajassa 17.34.

Siirryttiin kohtaan 9.1.
Palattiin kohdasta 9.1.

Kohotettiin malja viestinnälle, viikkotiedotteille ja kaikelle muulle vastaavalle.

Siirryttiin kohtaan 10.1.
Palattiin kohdasta 10.4.

Kohotettiin malja yhteisölle ja sen olemassaololle, kaikille Athenen toimareille,

yhteisöllisyydelle, Suomen valtiolle, Makelle, Annille ja Häkkinen-viittauksille.

Kohotettiin malja myös kaikille yhteistyötahoille sekäOtaniemessä että sen

ulkopuolella. Kohotettiin malja kehittyneelle Prodeko- jaMan@ger-yhteistyölle

ja sille, että AH’23 voittaa PROH’23:n kurkunkellotuskisassa.

Siirryttiin kohtaan 11.1.
Palattiin kohdasta 11.1.

Kohotettiin malja upeille tapahtumille läpi vuoden, IE-tiimille jaMarkulle ja

Allanille. Kohotettiin malja hyvälle ruoalle, joka on oikeasti parempaa kuinmitä

oli vujuilla. Kohotettiin malja lukkaristolle.

Siirryttiin kohtaan 12.1.



Palattiin kohdasta 12.1.

Kohotettiin maljaMartsulle, phukseille, ISOille, Ilarille ja koko uo-sektorille.

Siirryttiin kohtaan 13.1.
Palattiin kohdasta 13.1.

Kohotettiin malja Inksu V:lle, Vinksu K:lle, KV-ISOille, Davidelle, Ioanalle,

Ilarille, Italialle, koko kansainväliselle sektorille, Euroopalle, freshereille ja

kansainvälisyydelle.

Siirryttiin kohtaan 14.1.
Palattiin kohdasta 14.1.

Kohotettiin malja Tuomakselle, yrityssuhteille, rahalle, ysvitiimille,

extra-haalarisponsoreille, yrityssuhdelounaille, JJ:lle ja hyvälle allokoinnille.

Siirryttiin kohtaan 15.1.
Palattiin kohdasta 15.3.

Kohotettiin malja Kerttu “Kernobylille”, opiskeluille, kielilinjauksille,

hallopedeille, SCI:lle, TePsy-neuvostolle, edunvalvonnalle, opetuslapsille, ja

sille, että Inkeri on vähemmän sinkku kuin viime vuonna. Nostettiin malja myös

dekaanille, Mari Knuuttilalle ja hänen lakilleen, Stina Gieseckelle,

informaatioverkostojen ja teknillisen psykologian henkilöstölle, Risto

Sarvakselle, Janne Lindqvistille ja ihan koko yliopistolle.

Siirryttiin kohtaan 16.1.

Kohotettiin malja Athenen hallitukselle, 37 kokoukselle, yhteisille hajoamisille,

hyvinmonelle kalareissulle, lirvahduksille, hienoille pöytäkirjoille, tälle illalle,

hienoille ihmisille, ystäville.

SKÅL!

17. Muut esille tulevat asiat
Merkittiin tiedoksi, että HalPerSe pitää vielä suunnitella.

Lähetetään #purkusessio:on video toivottaen hyvää joulua.

18. Seuraava kokous
Merkittiin tiedoksi, ettei tänä vuonna pidetä enää kokouksia.

Seuraavaksi kokoustamassa on AH’24 ja pöytäkirjahuumorilla näitä tekstejä höystää

Kerttu Peura.

19. Kokouksen päättäminen
Päätettiin kokous ajassa 18.31.



Pöytäkirjantarkastajat:

________________________________________ ________________________________________

Allan Hemming Tuomas Toropainen

Puheenjohtaja ja sihteeri:

________________________________________ ________________________________________

Inkeri Nora Elias Pitkänen


